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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLNÍHO PARLAMENTU 

č. 6/2023-2024 

21. března 2024 

Přítomní zástupci tříd: 4.D, 4.E, 5.C, 5.D, 5.E, 5.F, 6.A, 6.B, 7.A, 7.B, 7.C, 7.D, 8.A, 8.B, 8.D, 9.A, 

9.B, 9.C 

Nepřítomní zástupci tříd: 4.C, 5.A, 5.B, 6.C, 6.D, 8.C, 9.D 

Omluveni: 4.A, 4.B 

Host: Anna Rezková, zástupkyně ředitelky 

 

Zasedání zahájilo a dále ho ve spolupráci s koordinátorem ŠP řídili členové předsednictva ŠP. 

 

1) PŘIVÍTÁNÍ A STANOVENÍ PROGRAMU JEDNÁNÍ. Předsednictvo ŠP přivítalo přítomné členy 

a oznámilo program jednání – stav společných prostor + bod různé (podněty). 

2) INFORMACE O POTŘEBĚ PŘEDÁVAT INFORMACE Z JEDNÁNÍ. Místopředsedkyně všem 

připomněly a všechny poprosily, aby informace z jednání byly předávány dále žákům ve 

třídách. Ne všichni zástupci to dělají, některé třídy pak nemají žádné informace a jsou oproti 

jiným třídám v nevýhodě. Využít se mohou hodiny s třídním učitelem, stačí vždy poprosit o 

pět minut času. 

 

Úkol 1: Zástupci tříd budou pravidelně svým spolužákům ve třídě předávat informace 

z jednání ŠP. 

Termín: Vždy v nejbližší možnou dobu  

 

3) PROPAGACE KBELSKÉHO PSAVCE. Vzhledem k nemoci Finna Hoflera se propagace po 

budovách školy ujali jiní žáci z 8.C. Děkujeme Markovi, Maxovi a Tobiášovi, že se toho ujmuli. 

 

4) RŮZNÉ.  

- Instalace zrcadla se v dívčích šatnách u velké tělocvičny na staré budově na popud školního 

parlamentu realizovala. Zrcadlo se také instalovalo na chlapeckých záchodech v 1. patře staré 

budovy. 

- Připomenutí pro všechny dívky: Na záchodová prkénka prosím nestoupat – nevydrží tak 

velkou zátěž a pak se rozbíjejí. 
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- 9.A: Dotaz ohledně zamykání šaten v tělocvičně na staré budově, bude řešeno přímo 

s vedením školy (a také ve spolupráci s tělocvikáři) 

- 6.A: Dotaz, zda by se neuvažovalo o povolení mobilních telefonů o velké přestávce. 

Přítomná zástupkyně ředitelky řekla výhody i nevýhody takového kroku. Žádost projedná 

vedení školy s představenstvem parlamentu. 

- Průměry známek v Bakalářích: dotaz od více žáků, zda by bylo možné v žákovských 

Bakalářích zpřístupnit průměry známek z jednotlivých předmětů.  Dotaz bude vznesen na 

vedení školy a IT koordinátora pana Caise. 

- Ping-pong před tělocvičnou: dotaz více žáků, zda by nešlo o velké přestávce dát před 

tělocvičnu velký ping-pongový stůl, který by byl žákům k dispozici na hraní. Projedná se 

s tělocvikáři a vedením školy. 

 

 

 


